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Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.3.2022 

 Protokół  

XLIII Sesja Rady Gminy w dniu 25 kwietnia 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2022 r. o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 18:17 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Maliński 

11. Michał Marciniak 

12. Ewaryst Pankowski 

13. Marek Stroiwąs 

14. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Danuta Sobkowiak, Sekretarz Gminy 

3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

4. Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Infrastruktury 

5. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

6. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Dzień dobry Państwu, otwieram 43 sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, na wstępie bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, Panie i Panów Radnych, 

witam Panią Wójt, Panią Justynę Dąbrowską, witam Sekretarza Gminy Panią Danutę Sobkowiak, 

witam naszego Radcę Prawnego, Panią Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, witam Państwa 

Sołtysów, Panie i Panów Sołtysów, witam serdecznie dyrektorów, kierowników jednostek 

organizacyjnych Urzędu Gminy, witam dyrektorów szkół i przedszkoli, witam serdecznie Pana 
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Radnego Powiatowego Pana Ryszarda Grześkowiaka, witam także Państwa obserwujących 

transmisje naszej sesji w Internecie, pozwolę przestawić sobie teraz porządek obrad, 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie quorum Radnych.  

3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 28 lutego 2022 r.  

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

7. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022;  

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl;  

3) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy;  

4) w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym Spółki 

działającej pod firmą ZGO Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Jarocinie –  

Wielkopolskie Centrum Recyklingu;  

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/238/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 18 sierpnia 

2021 r. w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl.  

8. Wolne głosy i wnioski.  

9. Zamknięcie sesji.  

czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść zmiany do porządku obrad, nie widzę, w takim razie 

przejdziemy do kolejnego punktu, przyjedziemy do kolejnego punktu 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, na podstawie listy obecności, Radnych obecnych 

na sali stwierdzono, że w obradach uczestniczył 12 radnych co stanowi liczbę wystarczające do 

podejmowania promowanych uchwał 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 28 lutego 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do 

przedstawionego projektu protokołu, nie widzę, w takim razie zapytam czy ktoś z Państwa 

Radnych nie zapoznał się z przedstawionym, przygotowanym protokołem z 41 sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl, też nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania, proszę o podłączenie 

głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLI sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 28 lutego 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Grabowski, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, informacje Wójta z działalności międzysesyjnej, 

bardzo proszę Panią Wójt o przedstawienie informacji 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

najpierw zadania wykonywane przez Referat finansowy, w okresie między sesjami wydałam dwa 

zarządzenia zmieniające budżet na 2022 rok, z dnia 30 marca, w którym dokonano przeniesień 

wydatków między rozdziałami i paragrafami kwotę 9000 zł przeznaczając na wydatki osobowe nie 

zaliczane do wynagrodzeń w Urzędzie Gminy, zmniejszona o kwotę 3480 zł środki rezerwy ogólnej, 

kwotę 21 tysięcy zł na zadania realizowane przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, kwotę 20000 zł na naprawę oświetlenia ulicznego, dodatkowo Wojewoda 

Wielkopolski poinformował o zmianach w planach dotacji celowej, zmniejszeniu planu dotacji 

celowej o kwotę 81 zł, wyżej wymieniona dotacja przeznaczona jest na wypłatę zryczałtowanych 

dodatków energetycznych dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej oraz na koszty obsługi 

tego zadania, przyznaniu dotacji celowej w kwocie 13900 zł środki te przeznaczone są na 

dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów, na zadanie 

to przeznaczono środki własne wysokości 3480 zł, stosowne zapisy związane z wyżej 

wymienionymi dotacjami wprowadzono po stronie dochodów i wydatków, z dnia 11 kwietnia 2022 

roku, w którym dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami, kwotę 1000 zł 

w budżecie Centrum Usług Wspólnych przeznaczając na zakup nagród w gminnych etapach 

konkursów i turniejów, Wojewoda Wielkopolski zawiadomił o zwiększeniu planu dotacji celowej o 

kwotę 706412,00 zł, wyżej wymieniona dotacja przeznaczona jest na realizację ustawy o pomocy 

państwa w wychowaniu dzieci, odpowiednich zmian dokonano po stronie dochodów i wydatków, 

w związku, a to będzie później przy budżecie, zagalopowałam się troszeczkę, informacje dotyczące 

okresu między sesjami w odniesieniu do spraw Referatu Organizacyjnego, 14 kwietnia 2022 roku 

został zatwierdzony plan działania na rzecz poprawy, zapewnienia dostępności osobom ze 

szczególnymi potrzebami w Urzędzie Gminy Zaniemyśl na rok 2022, jednym z elementów 

zmierzających do dostosowania organizacji pracy Urzędu do osób ze szczególnymi potrzebami jest 

wprowadzenie odpowiednich zasad redagowania pism, na przykład odpowiednia czcionka, odstęp, 
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ograniczenie stosowania dodatkowych wyróżnień tekstu, język zrozumiały tak, że to zostało 

zastosowane, ujednolicono wszystkie schematy pism i jest to stosowane, mając na względzie 

potrzeby osób ze szczególnymi potrzebami gmina wystąpiła z wnioskiem o udzielenie grantu dla 

gminy w wysokości 100 tys. zł, celem przedsięwzięcia jest poprawa dostępności w obszarach 

dostępności cyfrowej, architektonicznej i komunikacyjno- informacyjnej, zakres przedmiotowy 

wniosku obejmuje pomoc dla urzędu ale również OPS-u i GOK-u oraz Biblioteki Publicznej Gminy 

Zaniemyśl, planowane działania mają zapewnić poprawę dostępności dla osób z ograniczeniami w 

poruszaniu się, osób z problemami wzroku i słuchu oraz problemami poznawczymi, miedzy innymi 

nakładki na schody, podnośnik pionowy czyli, to jest taka największa jeżeli nam się uda, to będzie 

taka największa inwestycja, taka platforma, która pozwoli wjechać osobom niepełnosprawnym czy 

mamom z wózkiem bezpośrednio do Urzędu, za chwilę będziemy realizować biuro obsługi klienta 

na parterze tak , żeby ta obsługa osób ze szczególnymi potrzebami była sprawna i na takim 

poziomie jaki powinien być, czyli ten podnośnik pionowy, tabliczki z języka Braille'a, pętla 

indukcyjna, plany w tyflograficzne, audyt budynku, szkolenie z zakresu standardów obsługi osób ze 

szczególnymi potrzebami, w kwietniu została wyremontowana serwerownia pojawiły się nowe 

drzwi wejściowe, ognioodporne, posiadające normę przeciwogniową EI30, posadzka z płytkami, 

wymalowano ściany, została też wykonana cała infrastruktura It znajdująca się w serwerowni, 

została zamontowana w odpowiedniej szafie Rack, tutaj część tej inwestycji jest realizowana z 

Programu Cyfrowa Gmina, uprzednio zrobiliśmy w ubiegłym roku audyt bezpieczeństwa, 

cyberbezpieczeństwa naszego Urzędu i niestety największym mankamentu Urzędu była właśnie 

serwerownia, która w żaden sposób nie była dostosowana do obowiązujących wymogów, w tej 

chwili już jesteśmy tak, naprawiliśmy to co powinno być naprawione, w ramach promocji Gminy o 

to pytał na ubiegłej sesji Radny i tylko powiem te najważniejsze rzeczy na przyszłe miesiące, tak, że 

w ramach promocji Gminy chcemy skupić się na Social mediach kalendarzu wydarzeń w gminie 

oraz na filmie promującym gminę, przede wszystkim musimy, pojawić się informacja w mediach, 

nowa strona internetowa, również z dotacji, którą dostaliśmy z Cyfrowej Gminy Facebook, 

Instagram, tak by stworzyć platformę do komunikacji i dostępu do informacji o gminie dla 

mieszkańców ale i dla turystów oraz inwestorów, w gminie codziennie się coś dzieje dlatego też 

jedną z funkcji mediów społecznościowych jest informacja o tym co się dzieje, o każdym 

zorganizowanym koncercie, imprezie, wydarzeniu, o niegodnościach czyli remontach, awariach, jak 

krok po kroku załatwić sprawę w urzędzie poprzez mini poradniki, o ciekawostkach przyrodniczych, 

architektonicznych, kulturowych i historycznych, by zachęcić do odwiedzenia Gminy Zaniemyśl, 

może to również być źródłem wiedzy w pigułce, o polach namiotowych, bazie turystycznej i 

agroturystyce, gdzie można zjeść i jak spędzić czas w okolicy podczas jednego popołudnia, przez 

weekend czy dłużej inne forma to edukacja na temat historii Gminy, na przykład o bezpieczeństwie 

w sieci, by dotrzeć i do seniora, i do młodego pokolenia, planowana też jest opracowanie ścieżki, 

ścieżki historycznej tak, żeby mam nadzieję, że wkrótce będzie ogłoszony kolejny nabór z Lidera 

Zielonej Wielkopolski i tam w ramach turystyki i promocji na taką ścieżkę będziemy mogli 

aplikować, chcemy położyć nacisk na współpracę między innymi ze szkołami, OSP, Kołami 

Gospodyń Wiejskich, Nadleśnictwem, by stworzyć kalendarium imprez i wydarzeń zwiększając siłę 

rażenia informacji, bo teraz w większości działają Koła Gospodyń one też publikują informacje ale 

fajnie by było, gdyby taka informacja też trafiła do gminy i żebyśmy mogli też również to 

promować, te wydarzenia, które w gminie się dzieją, zależy nam na zaangażowaniu mieszkańców 
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budowie marki Gminy choćby poprzez fotografię, mamy przepiękne tereny zatem chcemy 

organizować konkursy na przykład konkursy typu 'Gdzie zostało zrobione zdjęcie', to świetny 

sposób na pokazanie gminy z nieco innej strony w planie jest również nagranie filmu 

reklamującego, promującego gminę na przykład z wykorzystaniem drona oraz organizowanie 

przynajmniej jednego wydarzenia raz na cztery - sześć tygodni tak, by poza aktywnością w mediach 

społecznościowych promować gminę, powyższe zmierza do tego by gmina Zaniemyśl 

funkcjonowała pod hasłem 'Aktywny Zaniemyśl' poprzez promowanie aktywnego spędzania 

wolnego czasu na przykład popularyzacji turystyki rowerowej w regionie oraz integrowanie 

społeczności lokalnej i teraz może co będzie się działo w najbliższym czasie na terenie naszej 

gminy, 29 kwietnia w Gminnym Ośrodku Kultury o godzinie 17:00 przewidziany jest program 

artystyczny z okazji 231 rocznicy Konstytucji 3 Maja, organizatorem jest Szkoła Podstawowa w 

Śnieciskach, bardzo serdecznie Państwa zapraszamy, 30 kwietnia również w Gminnym Ośrodku 

Kultury o godzinie 19:00 odbędzie się Kabaret Paranienormalni, 3 maja o godzinie 10:00 msza 

święta z okazji 231 rocznicy Konstytucji 3 Maja i również 3 maja odbędzie się rajd rowerowy 

organizowany przez gminę Zaniemyśl o 12:00 start w Zaniemyślu - amfiteatr potem kierunek 

Lubonieczek, Czarnotki, Młodzikówko, Młodzikowo, Potachy, Kępa Wielka, postój na małe co nieco 

oczywiście w Kępie Wielkiej oraz pokaz OSP Kępa Wielka, jeżeli chodzi o wyposażenie i samochód 

na pewno strażacy pochwalą się nowym samochodem i powrót przez Dębice, Majdany do 

Zaniemyśla, również do amfiteatru, na miejscu poczęstunek, trasa około 21 km, przewidziana jest 

na około dwie, dwie i pół godziny i tylko do dopowiem, że zgłoszenia są przyjmowane do 3 maja 

2022 roku do godziny 12:00 na Orliku w Zaniemyślu, w dni powszednie, powiem tak, w dni 

powszednie od 15:00 do 21:00, w Urzędzie Gminy, czyli od 7:00 do 15:00 w Urzędzie Gminy i 

później od godziny 15:00 do 21:00 na Orliku i tego 3 maja bezpośrednio u organizatorów od 

godziny 11:00 do 12:00, to jest ze spraw organizacyjnych tak, że bardzo serdecznie zapraszamy na 

rajd, mam nadzieję, że pogoda dopisze i rajd bez przeszkód się odbędzie, informacje z zakresu 

Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Zabytków, Rolnictwa i Ochrony Przyrody, 31 

marca podpisałam zarządzenie nr 420 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości rolnych 

przeznaczonych do wydzierżawienia w drodze bezprzetargowej, łącznie działki gruntu numer 

ewidencyjny 50 i 74/2 w obrębie ewidencyjnym Jeziory Wielkie na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy, 4 kwietnia podpisałam zarządzenie nr 423 w sprawie oddania w użyczenie na okres do 

30 czerwca 2022 roku na rzecz osoby fizycznej części działki gruntu nr 129 w obrębie 

ewidencyjnym Łękno, działka gruntu musiała zostać krótkoterminowo użyczona w celu 

podtrzymania jej w kulturze rolnej, na części działki gmina będzie realizować w przyszłości 

inwestycje pod tytułem PSZOK dla mieszkańców i w związku z tym działka nie podlegała już 

standardowej dzierżawie, czyli to jest ta działka za oczyszczalnią ścieków, 22 kwietnia podpisałam 

zarządzenie nr 427 z wykazem nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży, w wykazie znalazły się 

dwie działki gruntu 16/1 i 17/1 położonych w obrębie ewidencyjnym Lubonieczek, które będą 

sprzedawane przez gminę Zaniemyśl łącznie, zachęcam do zainteresowania się tymi 

nieruchomościami i aktywnego uczestnictwa w przetargu, który odbędzie się prawdopodobnie na 

przełomie czerwca i lipca, w okresie międzysesyjnym otrzymaliśmy informację od Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego stwierdzającą zasadność wniosku rady gminy Zaniemyśl o 

utworzeniu na terenie gminy Zaniemyśl Obszaru Chronionego Krajobrazu, dalsza procedura będzie 

trwała już w Urzędzie Marszałkowskim, oczywiście będziemy o niej informowani, Referat 
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Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, w dniu 17 marca została podpisana umowa na demontaż 

obrzeży w ciągach spacerowych na Placu Berwińskiego wraz z zagospodarowaniem 

zdemontowanych elementów za kwotę 3075 zł brutto z Przedsiębiorstwem Wielobranżowym 

Sebastian Jakubowski, oprócz tych prac, które zostały wykonane na Placu Berwińskiego będą 

odnowione ławki z nowymi oparciami i siedziskami, będą też zakupione nowe kosze, czy już są 

zakupione i została zdemontowana nieczytelna tablica informacyjna, w dniu 15 marca zlecono 

dostawę, mam nadzieję, że te ławki również państwu przypadną do gustu, co prawda nie będą 

nowe ale będą, tak, ale będą odmalowane, z nowymi deskami będą wyglądały zupełnie inaczej, w 

dniu 15 marca zlecono dostawę gruzobetonu w ilości 72 ton przeznaczonego do remontu dróg 

gminnych za kwotę 5579 zł i 28 gr, dostawcą była firma PHU CYNK spółka cywilna z siedzibą w 

Sosnowcu, w dniu 24 marca zlecono usługę przycięcia gałęzi drzew znajdujących się w pasie 

drogowym drogi gminnej w miejscowości Płaczki w ilości 15 sztuk, wartość zamówienia 5355 zł 

brutto, zlecenie wykonała firma Pablo-Bud Paweł Brylewski, w dniu 1kwietnia została podpisana 

umowa na czyszczenie terenu pod ścieżkę przy jeziorze Edwarda Raczyńskiego na działce 

ewidencyjnej 49 w miejscowości, w miejscowości Zwola za kwotę 6912 zł brutto, usługę 

wykonywała firma Przedsiębiorstwo Wielobranżowe Sebastian Jakubowski, 1 kwietnia została 

podpisana umowa na realizację zadania pod nazwą - odbiór i transport odpadów komunalnych 

pochodzących z nieruchomości zorganizowanym przez gminę Zaniemyśl systemie odbioru 

odpadów komunalnych w okresie od 1 kwietnia do 31 grudnia 2022 roku, wynagrodzenie za 

wykonanie umowy wynosi 836026 zł i 39 gr, przedmiot umowy zostanie wykonany w terminie do 

31 grudnia, 1 kwietnia została podpisana umowa na realizację zadania pod nazwą budowa ulicy 

Morelowej i Wiśniowej w Łęknie, inwestycja obejmuje wykonanie nawierzchni, odwodnienia oraz 

oznakowania oraz chodników, tak obudową objęte są trzy drogi gminne ulica Morelowa 247 

metrów, ulica Wiśniowa 292 metry i ulica Czereśniowa 59 metrów, wynagrodzenie za wykonanie 

umowy wynosi 1968000,00 zł, przedmiot umowy zostanie wykonany w terminie do 200 dni od 

dnia podpisania umowy, ostatnio na zebraniu sołeckim padło pytanie w Łęknie kiedy wejdzie 

inwestor z tego co wiem ma to nastąpić w czerwcu dlatego, że niestety w tej chwili jeżeli chodzi o 

materiały budowlane są długie terminy oczekiwania i niezbędne, niezbędne komplet tych 

materiałów do czerwca ma być zgromadzony, 6 kwietnia podpisana została umowa na zadanie pod 

nazwą adaptacja istniejącego budynku usługowego na świetlicę wiejską wraz z 

zagospodarowaniem terenu w miejscowości Czarnotki, zakres prac objętych umową obejmuje salę 

z kuchnią, bryły budynku, budynek, scenę koszt inwestycji wynosi 645750 zł brutto, wykonawca 

wykona przedmiot umowy w ciągu 230 dni od dnia podpisania umowy, dzisiaj już było pierwsze 

spotkanie z wykonawcą tak, że w piątek ma być przekazany plac budowy i pewnie prace zaczną się 

posuwać, 8 kwietnia podpisano umowę z Zakładem Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Zaniemyślu na mechaniczne zamiatanie poboczu jezdni za kwotę 23571 zł, 

spółka sukcesywnie wykonuje już tą usługę, wykonano profilowanie dróg gminnych na terenie 

gminy Zaniemyśl, usługę wykonywała firma CYNK spółka cywilna z siedzibą w Sosnowcu, łącznie na 

terenie wszystkich Sołectw wyprofilowano 42 km dróg gruntowych, wnioski o udział w realizacji 

zadania pod nazwą likwidacja wyrobów budowlanych zawierających azbest z terenu Gminy 

Zaniemyśl w roku 2021 i 2022 można składać do dnia 30 czerwca 2022 roku lub do wyczerpania 

środków finansowych w biurze podawczym Urzędu Gminy Zaniemyśl, ulica Średzka 9 , bardzo 

zachęcam mieszkańców do składania tych wniosków, w ubiegły rok oprócz tutaj dofinansowania 
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mamy dofinansowanie ze Starostwa Powiatowego, niestety ubiegły rok tych wniosków nie było 

więc część dotacji musieliśmy zwrócić tak, że jeszcze do końca czerwca można składać takie 

wnioski jeżeli ktoś ma, posiada materiały budowlane zawierające azbest i chce je zlikwidować to 

zapraszamy serdecznie, w dniu 1 lipca 2021 roku rozpoczął się proces składania deklaracji do 

Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków, która ma na celu zebranie wszystkich danych 

dotyczących źródeł ciepła i spalania paliw w budynkach mieszkalnych i niemieszkalnych, każdy 

budynek, który posiada źródło ciepła lub spalania paliw do jednego megawata należy zgłosić 

wypełniając deklaracje, która dostępna jest na stronie internetowej Głównego Urzędu Nadzoru 

Budowlanego, deklarację można również złożyć w biurze podawczym Urzędu Gminy Zaniemyśl, 

złożenie deklaracji jest obowiązkowe, termin jej złożenia upływa 30 czerwca 2022 roku, 21 

kwietnia Centralny Port Komunikacyjny poinformował, że wykonawca Studium Techniczno- 

Ekonomiczno-Środowiskowego dla budowy linii kolejowej nr 85 Sieradz - Pleszew i nr 86 Pleszew - 

Poznań zakończył realizację prac nad pierwszym etapem projektu, w wyniku przeprowadzonych 

szczegółowych analiz wstępnych trasowań oraz identyfikacji obszaru oddziaływania inwestycji w 

kontakcie przestrzennym z uwzględnieniem między innymi wyników konsultacji z interesariuszami 

i jednostkami samorządów terytorialnych uwarunkowań środowiskowych, uwarunkowań 

technicznych, korelacji z istniejącymi aktami planistycznym i oraz obsługą transportową 

zdefiniowano cztery warianty inwestycyjne podlegające dalszym analizom w kolejnych etapach, po 

wypracowaniu rozwiązań technicznych dla wybranych czterech wariantów planowane są w 

trzecim kwartale bieżącego roku spotkania konsultacyjno-informacyjne dla mieszkańców gminy, to 

była informacja, którą otrzymaliśmy, a dzisiaj rano o godzinie 10:00 mieliśmy Panów właśnie z CPK, 

którzy nam doprecyzowali co się będzie po kolei działo, w dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie z 

przedstawicielami Centralnego Portu Komunikacyjnego, którzy poinformowali, że spotkanie z 

mieszkańcami gminy planowane jest na przełomie lipca i sierpnia bieżącego roku, wcześniej 

przygotowana zostanie mapa interaktywna z przebiegiem wszystkich wariantów tras, z którą będą 

mogli zapoznać się mieszkańcy przed spotkaniem, na stronie CPK na pewno przed tymi 

konsultacjami pojawi się taka interaktywna mapa z przebiegiem tych czterech wariantów, gdzie 

każdy będzie mógł wejść, odszukać swoją działkę i zapoznać się czy przez teren tej działki 

przechodzi CPK, myślę, że zaniemyślanie mogą odetchnąć, bo ten wariant, który był dla nas 

najgorszy czyli ten, który przechodził między jeziorami został definitywnie odrzucony, po 

konsultacjach między innymi z, one się odbywały w urzędach gmin, gdzie też lobbowaliśmy, że w 

żadnym wypadku ten wariant nie był, tak między innymi nasza uchwała, uchwała Rady Gminy o 

utworzeniu Obszaru Chronionego Krajobrazu również miała nas zabezpieczyć przed tym 

wariantem i ten wariant definitywnie został, został odrzucony tak, że można odetchnąć, tak 

naprawdę przez teren gminy Zaniemyśl, będą w tej chwili, do konsultacji będą poddane cztery 

warianty, przy czym dwa warianty na terenie gminy Zaniemyśl się pokrywają, czyli tak naprawdę 

mamy do wyboru trzy warianty, które w najbliższym czasie Państwu zaprezentujemy na stronie 

internetowej i pewnie na Facebooku tak, żeby można było się już z tym co będzie poddane 

konsultacjom, czy to co zostało wypracowane, żeby można było się już z tym zapoznać, zarządzenie 

nr 425 z dnia 13 kwietnia 2022 roku, zarządzono przeprowadzenie konsultacji społecznych wśród 

mieszkańców Jezior Wielkich w sprawie zagospodarowania przestrzennego nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 200/18 położonej w miejscowości Jeziory Wielkie, obręb 

geodezyjny Jeziory Wielkie, gmina Zaniemyśl, w ramach konsultacji przy współpracy z firmą GIAP 
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Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością uruchomiona zostanie w terminie od 5 maja do 6 

czerwca, nowe urządzenie geoankieta, w której będzie możliwość wskazania na mapie 

proponowanego zagospodarowania przedmiotowej nieruchomości, konsultacje społeczne 

prowadzone są w ramach procedury planistycznej dotyczącej opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na terenie miejscowości Jeziory Wielkie, pierwotnie w 

konsultacjach społecznych przedstawiony miał być ostateczny projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla przedmiotowej nieruchomości w związku z powyższym w 

roku poprzednim odbywały się spotkania z urbanistą i zainteresowanymi inwestorami mające na 

celu opracowanie ostatecznej wersji projektu planu miejscowego, który miałby być przekazany do 

konsultacji społecznych, przy okazji powstała propozycja zrealizowania konsultacji społecznych za 

pomocą nowego narzędzia to jest geoankiety na portalu mapowym, wspólnie z firmą, która 

opracowuje i zarządza portalem mapowym gminy Zaniemyśl Inspire Hup ustalono formę 

gooankiety a wspólnie z urbanistą opracowującym projekt planu miejscowego ostatecznie 

ustaliliśmy iż konsultacjom społecznym poddana zostanie nieruchomość oznaczona numerem 

ewidencyjnym 200/18 położona w obrębie geodezyjnym Jeziory Wielkie przedstawiająca wyłącznie 

jej granice, opinie mieszkańców Jezior Wielkich zebrane podczas konsultacji będą stanowiły wkład 

społeczny w podejmowaniu decyzji w zakresie docelowego zagospodarowania przedmiotowej 

nieruchomości na terenie ich miejscowości, do dnia 28 kwietnia składać można uwagi do 

wyłożonego do publicznego wglądu projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w obrębach geodezyjnych Jeziory Wielkie, Łękno, Zaniemyśl, Zwola i 

Luboniec gmina Zaniemyśl, uwagi mogą być wnoszone w formie papierowej lub elektronicznej w 

tym za pomocą środków komunikacji elektronicznej w szczególności poczty elektronicznej na adres 

sekretariat@zaniemysl.pl lub formularza zamieszczonego w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Zaniemyśl a także ustnie do protokołu, wnoszący uwagi podaje swoje imię i na albo 

nazwę oraz adres zamieszkania lub siedziby, informacje dotyczące Oświaty, gmina Zaniemyśl nadal 

jest na etapie podpisywania umowy w ramach konkursu Wsparcie dzieci z rodzin PPGR-owskich w 

rozwoju cyfrowym granty PGR, w szkołach podstawowych na terenie gminy Zaniemyśl odbyły się 

etapy szkolne konkursu Bezpieczeństwo Ruchu Drogowego, a 20 kwietnia odbył się etap gminny, 

który został zorganizowany przez Szkołę Podstawową w Zaniemyślu, w konkursie zarówno w 

kategorii wiekowej 10-12 lat jak i 13-15 pierwsze miejsce uzyskali uczniowie Szkoły Podstawowej w 

Zaniemyślu, którzy zakwalifikowali się do etapu powiatowego, drugie miejsce zajęli uczniowie 

Szkoły Podstawowej w Śnieciskach, a trzecie miejsce uczniowie Szkoły Podstawowej w 

Pigłowicach, nagrody zostały przekazane przez Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu gminy 

Zaniemyśl oraz sponsorów, Typograf - Zbigniew Karcz, Grzegorz Orwat spółka jawna Piekarnia-

Cukiernia ŁOBZA spółka jawna, Tomasz Nadobnik PC-kompleks, którym bardzo serdecznie 

dziękujemy za wsparcie, od 25 kwietnia Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu zostało 

przeniesione z budynku Urzędu Gminy Zaniemyśl do budynku Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu 

mieszczącego się przy Poznańskiej 12 w Łęknie, ważniejsze wydarzenia w jednostkach 

oświatowych, Szkoła Podstawowa imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu, 23 

marca w ramach Szkolnej Ligi Wolontariackiej wolontariusze udali się do Poznańskiego Zoo , gdzie 

grabili liście na wybiegu dla kangurów, 28 marca klasy 2a i 4b czyli uczestniczyli w projekcie 

eTwinning kolory Wielkanocy w ramach, którego połączyli się zdalnie z uczniami z kilku szkół w 

Polsce, aby wspólnie dowiedzieć się od siebie jak naturalnymi sposobami zabarwić jajka, 10 
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kwietnia wolontariusze ze Szkolnego Koła Wolontariatu w zaangażowani w budowę Hospicjum 

imienia Piotra Króla w Środzie Wielkopolskiej rozdawali darczyńcom żonkile, uzbierano kwotę 

4200 zł, w dniach 11-13 kwietnia odbyły się próbne egzaminy 8-klasisty, szkoła otrzymała 

podręczniki do nauki języka polskiego dla uczniów z Ukrainy Raz Dwa Trzy i po polsku mówisz Ty, 

darczyńcy bardzo serdecznie dziękujemy, uczeń Kamil z klasy 8c został finalistą wojewódzkiego 

konkursu historycznego organizowanego przez Kuratorium Oświaty w Poznaniu, Szkoła 

Podstawowa w Śnieciskach, zorganizowano kiermasz Wielkanocny a dochód ze sprzedaży ozdób i 

wypieków Wielkanocnych został przekazany na konto Rady Rodziców, 23 kwietnia Szkolne Koło 

Wolontariatu we współpracy zespołem parafialnym zespołem Caritas zorganizowało piknik pod 

tytułem 'Dzień dobra' dla społeczności dla społeczności lokalnej, Przedszkole Samorządowe w 

Zaniemyślu, 11 kwietnia zorganizowany został wyjazd do Ośrodka Kultury w Środzie Wielkopolskiej 

na spektakl Baśń o królowej śniegu przygotowany przez Katolicki Teatr Edukacyjny z Krakowa, 

Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, 11 kwietnia samorząd uczniowski po raz kolejny zorganizował 

akcję zbiórki słodyczy dla dzieci z Domu Dziecka w Górze, słodka przekąska od zajączka została 

doręczona w sobotę, w dniu 15 kwietnia Emil uczeń klasy drugiej został laureatem konkursu 

plastycznego 'Pocztówka Gminy Zaniemyśl:, który odbył się w czerwcu 2020 roku, Emil 

zaprojektował pocztówkę przedstawiającą wyspę Edwarda, oryginalne pocztówki są już dostępne 

na terenie gminy Zaniemyśl, informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, 4 

kwietnia w Gminnym Ośrodku Kultury odbył się drugi dzień integracji polsko-ukraińskiej tego 

wydarzenia miał miejsce mini koncert, animacje dla polskich oraz ukraińskich dzieci, dla gości 

serwowana była kawa oraz ciasta, na miejscu funkcjonował punkt konsultacji spraw urzędowych 

oraz punkt doradztwa zawodowego, podczas dnia integracji odbyły się również zapisy na darmowe 

zajęcia z języka polskiego realizowane wspólnie z Fundacją Zakłady Kórnickie, dzień integracji 

polsko-ukraińskiej jest oddolną inicjatywą mieszkańców Gminy Zaniemyśl realizowaną przy 

współpracy Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu oraz Fundacji Zakłady Kórnickie, 9 kwietnia w 

sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu odbył się koncert zespołu The Postmam, który zagrał 

utwory zespołu w The Beatles i Czerwonych Gitar, na sali zebrało się ponad 100 uczestników, w 

każdy wtorek i sobotę w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu odbywają się darmowe 

zajęcia z języka polskiego dla uchodźców z Ukrainy finansowane przez Fundację Zakłady Kórnickie, 

w sobotę 30 kwietnia o godzinie 19:00 odbędzie się Kabaret Paranienormalni, bilety na to 

wydarzenie są jeszcze dostępne w biurze Gminnego Ośrodka Kultury, informacje z Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Ośrodek Pomocy Społecznej cały czas na bieżąco realizuje swoje zadania, 

jednym z nich, na które wnioskuje znaczna liczba osób naszych mieszkańców jest przyznanie 

dodatku osłonowego, do dnia dzisiejszego wpłynęły 432 wnioski o dodatek osłonowy z czego 

rozpatrzono 382 tym odmownie 21 wniosków, wypłacono 272 świadczenia na wnioski złożone w 

styczniu 2022 roku na kwotę 98887 zł i 96 gr, jest to kwota tak zwanej pierwszej raty przyznanego 

świadczenia, drugą ratę Ośrodek wypłaci w listopadzie, od ostatniej sesji sukcesywnie wpływają 

kolejne wnioski o to świadczenie, które na bieżąco są rozpatrywane, w tym czasie wpłynęło 25 

kolejnych wniosków i rozpatrzono 55 wniosków, do rozpatrzenia pozostaje obecnie 56 wniosków, 

aktualnie Ośrodek skupia się szczególnie na realizacji zadań, które przekazano w marcu do Ośrodka 

czyli realizacją zadań ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa, pracownicy Ośrodka cały czas na bieżąco obsługują obywateli Ukrainy i 

jednocześnie cały czas śledzą zmieniające się zapisy ustawowe i bieżące wyjaśnienia i interpretacje, 
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by prawidłowo realizować zadania oraz zapoznają się z dodatkowymi modułami informatycznych 

programów dziedzinowych do realizacji tych zadań, można powiedzieć, że to jest tkanka żywa 

codziennie coś nowego się pojawia, do dnia dzisiejszego do Ośrodka wpłynęło 300 wniosków o 

świadczenie jednorazowe 300 złotych dla 316 osób oraz 35 wniosków o wypłatę świadczenia 

pieniężnego, po 40 zł na dzień za zakwaterowanie i wyżywienie 224 obywateli Ukrainy, te wnioski 

także cały czas wpływają, poza tym Ośrodek przyjmuje od obywateli Ukrainy także wnioski o inną 

pomoc, która im przysługuje w miejscu ich pobytu, są to między innymi doraźna pomoc na 

żywność, świadczenia rodzinne, dodatki mieszkaniowe, dodatki osłonowe i tak dalej, obecnie 

Panie z Ukrainy szczególnie składają wnioski o przyznanie i wypłatę świadczeń rodzinnych, do dnia 

dzisiejszego złożono 72 wnioski z tego już 12 wniosków Ośrodek przekazał do realizacji do innych 

gmin z uwagi na to, że osoby te cały czas zmieniają swoje miejsce pobytu, w tym tygodniu 

upoważnieni pracownicy Ośrodka szczególnie skupią się na weryfikacji wniosków o świadczenia 

pieniężne za zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy, gdyż wnioski 

wpływają już od 31 marca i w przeciągu miesiąca muszą one zostać rozpatrzone tak, że myślę, że 

pewnie chodzi też między innymi o zweryfikowanie miejsca pobytu i warunków jakich uchodźcy 

przebywają, teraz Zakład Gospodarki Komunalnej, na zlecenie mieszkańców gminy Zaniemyśl 

wykonano budowę pięciu przyłączy wodociągowych oraz jednego przyłącza kanalizacyjnego, 

Przedsiębiorstwo zawarło umowę na budowę sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Winna 

oraz Polwica Huby, realizacja zadania odbędzie się w 2022 roku, na drogach gminnych wykonano 

łatanie dziur drogowych i oczyszczenie po okresie zimowym, ponadto wykonywano cykliczne prace 

porządkowe na terenie gminy między innymi sprzątanie ścieżki pieszo-rowerowej, opróżnianie 

gminnych koszy, ogólne utrzymanie porządku na terenie gminy i zlecone prace gospodarcze to tak 

tyle z informacji z ostatniego miesiąca, dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Pani Wójt, czy są pytania do 

przedstawionych informacji, już widzę, że są zgłoszenia, proszę Radny Tomasz Grabowski 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, ja tak w kwestii dopowiedzenia, jeszcze mamy w 

sobotę wydarzenia 'Kim jest kabaret' do piątku bilety są tańsze przed spektaklem będą 20 zł 

droższe, więc zaoszczędzimy kilka złotych jeżeli ktoś się wybiera, taka ciekawostka, natomiast ja 

mam jeszcze pytanie, bo mówimy w tej chwili właśnie o nasilonej akcji no wydarzeń wszelkiego 

rodzaju właśnie w gminie między innymi więc był pomysł, żeby postawić biletomaty, temat ucichł, 

nie mamy tego tematu w tej chwili, to jest jakby pierwszy temat, drugi temat, wiemy, że wydarzeń 

coś będzie coraz więcej i przechodząc ostatnio przy amfiteatrze po wydarzeniu jakim było zlot 

samochodów zabytkowych, w niedzielę około godziny, nie wiem 12:00 może 12:30 przy koszach 

wysypało się wszystko, kubki, śmieci potężne, wszędzie leżały, więc nie wiem kto za to odpowiada i 

następny głos a propos śmieci to też dochodzą takie sygnały właśnie od mieszkańców zresztą sam 

widziałem na wysokości Lubonieczka, przed domem Radnej Kołackiej, sterta śmieci, sterta śmierci, 

nie w tym sensie, że przed samym domem ale właśnie po drodze jak się do niej idzie, sterta śmieci, 

tutaj pytanie moje, bo to zgłaszają też ludzie, gdzie mają fizycznie zgłosić takie dzikie wysypisko, 

żeby ktoś się tym zajął 
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, może zaczynając od końca, jeżeli chodzi o dzikie wysypiska to 

bezwzględnie do Urzędu Gminy, Wydział, Referat Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, 

bezpośrednio można również do Pani Honoraty Jaskólskiej, bo ona zajmuje się tutaj odpadami, 

jeżeli chodzi o dzikie wysypiska to niestety w tej chwili mamy tego plagę, na Chmielnikach jest też, 

dzisiaj było zgłoszenie, jest ogromna ilość śmieci takich poremontowych, budowlanych to samo 

sprzątając brzegi Warty również napotkaliśmy na po prostu śmieci poremontowe, które tak 

naprawdę można zgłosić, zostanie w ramach tutaj opłaty śmieciowej zostanie podstawiony 

kontener i można te śmieci tam zutylizować nie trzeba ich wywozić do lasu i podrzucać tak, bo to 

jest dla mnie tak niezrozumiałe, bo w ramach tej opłaty śmieciowej można zamówić taki kontener 

więc nie wiem co jest przyczyną tego być może, być może tutaj mamy podejrzenie, że cześć po tej 

akcji tutaj, która była dzisiaj w Urzędzie, że czasami to firmy remontowe, które wykonują remont 

mają za zadanie zabrać śmieci i po prostu mogą je podrzucać po drodze, tak to, tak to wygląda, 

jeżeli chodzi o kosze to oczywiście koszami zajmuje się, opóźnianiem koszy zajmuje się Zakład 

Gospodarki komunalnej, myślę, że akurat Pan Radny musiał chyba iść w takim niezbyt szczególnym 

czasie kiedy jeszcze śmieci były nie wywiezione ale to oni się tym zajmują i jeszcze coś jeszcze 

biletomat, biletomat, dobrze, jeżeli chodzi o biletomat to tak jak mówiłam gmina Zaniemyśl podała 

dwa miejsca, w którym ten biletomat mógłby się znaleźć, w ostatnim czasie mieliśmy jak gdyby 

kontrole z firmy transportowej poznańskiej, która ma te biletomaty realizować, obydwa miejsca, 

które wyznaczyła gmina jak gdyby nie przypadły do gustu firmie i będzie wyznaczony kolejny nowy 

punkt, ten punkt będzie na Placu Berwińskiego, bo już bezpośrednio będzie stał pojedynczy 

biletomat tylko, że jeżeli chodzi o czas realizacji to my nie potrafimy w tej chwili powiedzieć kiedy 

to zostanie zrealizowane, to nie realizuje gmina Zaniemyśl tylko firma transportowa przez 

podwykonawcę i dopóki nie zbierze informacji ze wszystkich gmin, dopóki nie będzie rozpisany 

przetarg, dopóki nie zleci tego zadania to ten czas cały czas się wydłuża i tak naprawdę na dzień 

dzisiejszy nie potrafię powiedzieć, to jest pewne, że będzie ten biletomat tylko nie potrafię 

powiedzieć kiedy, bo to też jest od nas niezależne wyraziliśmy wolę chęci nawet dopłacania do 

tego biletomatu tak, żeby takie miejsce było, na dzień dzisiejszy wróciliśmy do pomysłu tego biura 

obsługi klienta tak, żeby, żeby takie miejsce powstało, gdzie będzie można kupić bilet, gdzie będzie 

można wyrobić PEK-ę i myślimy o tym, żeby takie miejsce było na hali widowiskowo-sportowej, 

która jest czynna od 7:00 do 21:00 więc każdy z mieszkańców będzie mógł sobie tam od 

poniedziałku praktycznie do soboty, czasami też tak jak będzie hala pracowała będzie mógł sobie 

przyjechać i kartę wyrobić, kupić bilet, czy kupić bilet miesięczny, bo czekanie na ten biletomat to 

może być rok, może być, no na pewno nie będzie, nie będzie tak wcześnie tak, bo a tym bardziej to 

nie my stawiamy ten biletomat tylko firma zewnętrzna na usługach ZTM tak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy Radny zadowolony z odpowiedzi 

 

Radny Tomasz Grabowski, nie do końca, ale dziękuję za odpowiedź 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, no niestety pewnych rzeczy są niezależne od nas i jak gdyby 

realizowane przez zewnętrzne i tutaj czynniki, które, na które no nie mamy wpływu, my miejsce 

mamy, miejsce ma, tam jest skrzynka energetyczna, z której możemy skorzystać, będzie wymagało 

utwardzenia pod ten biletomat i będzie myślę, że miejsce odpowiada jak najbardziej już wymogom 
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ZTM, tak a kiedy to będzie myślę, że prędzej biuro obsługi klienta czy punkt obsługi klienta na hali 

widowiskowo-sportowej, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Pani Wójt za odpowiedź, zanim udzielę 

kolejnego głosu chciałem zauważyć, że doszło do nas dwóch kolegów Radnych już jest nas w tej 

chwili 14 na sali, bardzo serdecznie witam i oddaję głos teraz Radnej Katarzynie Gomułkiewicz 

  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję zanim zadam swoje pytanie to dwie uwagi jeszcze 

ad vocem, być może z tymi odpadami budowlanymi w lesie jest tak, chociaż teoria Pani Wójt też 

może być słuszna ale może też być tak, że mieszkańcy nie wiedzą, że w ramach opłaty śmieciowej 

mogą zamówić kontener, natomiast co do możliwości zakupu biletów to ja zawsze przy okazji 

tematu biletomatu powtarzam, że bilety jednorazowe można zakupić w wielu aplikacjach na 

smartfony czy to są aplikacje dedykowana do zakupu biletów, czy aplikacje bankowe i nie za 

bardzo przekonuje mnie argument o tym, że to może być za trudne dla seniorów wcale tak nie 

uważam ostatnie dwa lata dzięki pandemii postęp cyfryzacji społeczeństwa faktycznie nastąpił 

więc zanim nie będzie biletomatu to można te zakupy, można takie bilety kupować za pomocą 

smartfonów, natomiast moje pytanie jest takie samo jak, jakie zadałam na sesji lutowej a propos 

prac wykonywanych na Placu Berwińskiego, od razu powiem, że według mnie to jest okej, że są 

tam wykonywane takie drobne prace, bo od początku mi się wydawało, że te na tym placu dużo 

więcej nie potrzeba niż właśnie taka, takie odświeżenie, renowacja, nowe ławki, nowe alejki, 

pielęgnacja zieleni i to faktycznie w mojej ocenie wystarczy, żeby to miejsce stało się bardziej 

atrakcyjne niemniej jednak na sesji lutowej kiedy pytałam o wykonywane prace wtedy było 

powiedziane, że zaraz, za chwilę, pewnie to jest tydzień będzie konkurs na wyłonienie projektanta 

więc chciałam zapytać czy te drobne prace są wykonywane, znaczy ten konkurs nie został 

ogłoszony z tego co nie widziałam, w Biuletynie Informacji Publicznej, więc chciałam zapytać czy to 

jest dalej aktualne, czy może właśnie poprzestaniemy na tych drobnych pracach, które też mogą to 

miejsce uczynić atrakcyjne, dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, może, no pewnie odpowiem, jeżeli coś pomylę to bardzo proszę 

kierownika o poprawę tak to się zgadza zaraz po tym, zaraz za chwilę był konkurs na wykonanie 

aranżacji wraz z całym zespołem dokumentacji, który powinien się przy tym znaleźć, bo to i drogi, i 

chodniki, i odwodnienie, i wszelkie inne prace konkurs nie został rozstrzygnięty, bo powiedzmy 

sobie rozpiętość tej, tych kosztów była bardzo różna chyba od 50 tys. do 150 tys. zł i po konsultacji 

już z projektantami, którzy się już, którzy też brali udział w tym konkursie wydaje nam się, że 

najlepszym rozwiązaniem najpierw będzie koncepcja a dopiero później, najpierw ogłoszenie 

projektu na koncepcję, a dopiero później cała dokumentacja, która jak gdyby towarzyszy temu 

wszystkiemu czyli już i drogi, odwodnienia, bo najpierw musimy wiedzieć jak to będzie wyglądać i 

skłaniamy się teraz w tej, do tego, żeby właśnie taki konkurs na tylko prace koncepcyjne ogłosić, 

bo szczerze powiedziawszy jeżeli jest tak duża rozpiętość to tak naprawdę nie wiemy co 

dostaniemy za 50 tysięcy skoro ktoś inny wycenił to na 150 czy 170 tys. zł i jeżeli nie wiemy, bo 

równie dobrze ktoś może w Corelu namalować ławeczki i za to wziąć 50 tys. i tak naprawdę chyba 

nie o to nam chodzi więc najpierw koncepcja czyli zmniejszymy zakres, a później dopiero, a później 

dopiero już bardziej szczegółowe pracę chyba dobrze to wyjaśniłam, te prace porządkowe, które są 
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na terenie Placu Berwińskiego to tak faktycznie one mają poprawić trochę estetykę tego miejsca, 

nasz pracownik gospodarczy jeszcze dodatkowo też pielęgnuje tam i naprawia rzeczy, które 

wymagają naprawienia, bo Szanowni Państwo nawet jak będziemy mieli koncepcję to trzeba też 

zgromadzić środki albo starać się o środki zewnętrzne, bo jeżeli faktycznie oprócz Placu będziemy 

też drogi, drogę, Plac Berwińskiego tutaj i remontować to, to są znowu bardzo duże, to są bardzo 

duże koszty więc na razie to pierwsza rewitalizacja, na którą mamy projekt to jest plaża, na tą plażę 

zostały złożone wnioski do Polskiego Ładu, wniosek do Polskiego Ładu z tego co wiem, co jakie 

informacje do nas docierają, że rozwiązanie tego konkursu ma być na przełomie maja i czerwca, 

liczymy przynajmniej na dwa czyli na PSZOK i na rewitalizację plaży 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zapytać o coś, nie widzę zgłoszeń, w takim razie dziękuję bardzo Pani Wójt i przejdziemy 

do kolejnego punktu, punktu piątego, interpelacje i zapytania radnych 

 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, , czy ktoś z Państwa Radnych chciałbym zgłosić 

interpretację, nie widzę zgłoszeń, w takim razie przejdziemy do punktu szóstego, odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w tym punkcie też nie mamy odpowiedzi, bo nie 

było interpelacji na poprzedniej sesji tak, że punkt jest wyczerpany, przejdziemy do punktu 

siódmego, podjęcie uchwał, ale zanim byśmy przeszli do podpunktu pierwszego chciałbym ogłosić 

10 minut przerwy przed uchwałami 

 

7. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 przedstawiła Pani 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania, bardzo proszę Radna Katarzyna 

Gomułkiewicz 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, jeszcze bym prosiła, żeby wyjaśnić nam tę 

różnicę, która jest pomiędzy projektem zmiany budżetu a kalkulacją kosztów zagospodarowania 

odpadów jaka jest w uzasadnieniu do uchwały, która jest w dalszej kolejności w porządku obrad, w 

tej zmianie budżetu dodajemy 210 tys. zł do rozdziału 90002 zagospodarowanie odpadów i w 

sumie mamy na ten cel przeznaczyć blisko 3 miliony złotych, bez kilku złotych, natomiast w tej 

kalkulacji do uchwały o opłacie za odbiór i zagospodarowanie śmieci mamy ten koszt wyliczony na 

2 miliony osiemset, czyli jest to 200 tys. różnicy, które właśnie tą zmianą mamy wprowadzić i z 
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czego wynika ta różnica, że tu mamy 3 miliony, a za chwilę będziemy głosować uchwałę, gdzie jest 

wykazane, że odbiór odpadów kosztuje nas 2.800 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, już wyjaśniam, te 200 tys., które jest takie tutaj różne to jest po 

prostu to, że 200 tys. zawiera, po pierwsze zaległości, które ma gmina Zaniemyśl z tytułu 

gospodarki komunalnej w stosunku do ZGO, które są jeszcze z początku ubiegłego roku czyli to 

między innymi, co, które ta część, która będzie dotyczyła umorzenia udziałów w ZGO Jarocin i 

przede wszystkim tego, że gmina Zaniemyśl nie regulowała w pełnej kwocie faktur twierdząc, że 

ma, że powinna płacić mniej i dlatego to jest na zabezpieczenie ewentualnie tego roszczenia ZGO 

pozostałe 150 czy 160 tys. jest na uzupełnienie wkładu za gospodarkę odpadami w 2022 roku, bo 

tyle nam brakuje z przetargu, który został już, znaczy jeden przetarg został już rozstrzygnięty i 

kalkulacji, która została wykonana przez pracowników to tą kalkulację, którą Państwo macie to jest 

kalkulacja na półtora roku dla odpadów, dla zagospodarowania odpadów to jest kalkulacja na 

półtora roku, a w tym roku brakuje nam do tego 150 tys., kalkulacja jest wykonana dla całości czyli 

dla zadania na dwa lata, tak czyli teoretycznie na półtora roku, czyli zagospodarowanie półtora 

roku i transport 1 rok i to jest kwota, która nam brakuje na kompleksowo na gospodarkę 

śmieciami na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są jeszcze pytania, nie widzę, 

czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, 

w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, przepraszam ale nie do końca to zrozumiałam, bo to jednak 

kalkulacja przy opłacie śmieciowej jest na rok, takie są daty, patrzę na nią uważnie wszędzie jest 

2022 rok, zmiana budżetu też dotyczy 2022 roku 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, tak i to jest właśnie ta kwota, która nam brakuje, bo nie mamy 

rozstrzygniętego jeszcze w tej chwili przetargu na zagospodarowanie, który będzie przetargiem na 

półtora roku i kalkulacja, która z tego wynika na te pół roku będzie tam brakowało tych pieniędzy i 

dlatego jest, jest dodane te 150 prawie 160 tys. na to, żeby po prostu przetarg, który będzie 

ogłaszany już niedługo przez grupę zakupową mógł się odbyć 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila 

Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, 

Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLIII/302/2022 stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Pani Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania, nie widzę zgłoszeń, w takim razie 

zapytam czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się przedstawiony projektem uchwały, nie 

widzę, przystąpimy w takim razie do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLIII/303/2022 stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy przedstawił Pan Przemysław Łukaszyk, kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie 

widzę zgłoszeń, przepraszam, przepraszam wskoczyło trochę później, proszę Radna Katarzyna 

Gomułkiewicz 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję ja tylko tu chciałam podkreślić, bo wydaje mi się, 

że nie zabrzmiało to wystarczająco mocno w tym uzasadnieniu co prawda na początku 

uzasadnienia wskazujemy, że wzięto pod uwagę ilość wytwarzanych odpadów natomiast przy 

głównych czynnikach, które mają wpływ na te ceny wskazuje się tylko przewidywany wzrost 
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wynagrodzenia, duży wzrost cen paliw oraz energii elektrycznej natomiast trzeba to głośno 

powiedzieć, że jednym z kluczowych czynników, które mają wpływ na wysokość opłaty za odbiór i 

zagospodarowanie odpadów jest ilość tych odpadów i sposób w jaki przygotowujemy je do 

odbioru, nie będę mówić długo, bo długo ja już mówiłam bodajże na wrześniowej sesji na ten 

temat ale ze sprawozdań, które są przedstawiane przez gminę wynika, że produkujemy my 

mieszkańcy bardzo dużo odpadów, że całkiem słabo je segregujemy no i tak poniekąd samiśmy 

sobie wypracowali tą stawkę, którą za chwilę będziemy głosować to jest stawka w tej chwili 

maksymalna, jeżeli nie chcemy, żeby dalej tak było, że zawsze będziemy mieć maksymalne, bo te 

maksymalne ona się zmienia w zależności od tego wynagrodzenia rozporządzalnego, jeżeli nie 

chcemy, żeby dalej tak było, że zawsze będziemy oscylować w granicach tej stawki maksymalnej 

po prostu musimy wymagać też od siebie, co wymaga też zmiany nawyków takich konsumpcyjnych 

przede wszystkim tak, że ta opłata po prostu jest wynikiem naszej wspólnej gospodarki odpadami i 

to trzeba głośno o tym mówić i mówić o tym, że to my mamy wpływ na to ile, jakie odpady 

powstają w naszych gospodarstwach domowych dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, proszę Radny Tomasz Grabowski 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, ja nawiąże dokładnie do tego co przed chwilą 

powiedziała koleżanka, że najwięcej płacimy za śmieci nie zmieszane, zmieszane przepraszam, czyli 

to wszystko co wrzucamy do jednego wielkiego kubła, nie segregujemy tego, jest bardzo drogie i 

podraża te koszty, ja będę też apelował do władz gminy, żeby tak naprawdę jak najszybciej 

wprowadzili, czy wprowadziły władze możliwość lepszego segregowania czyli dodatkowe pojemnik 

typu popiół, typu nie wiem, żebyśmy nie robili tego w workach, mówię o zielonych tylko żebyśmy 

wrzucali to do pojemników, które pozwolą nam tak naprawdę dużo zaoszczędzić na tej segregacji 

śmieci i za poszczególne frakcje, dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, to co Państwo Radni mówiliście to jest prawda, bo jeżeli chodzi o 

ilość śmieci to ona z roku na rok wzrasta, to jest różnica między 2020 a 2021 rokiem to jest 

bagatela 400 ton więcej śmieci, których wytworzyliśmy, dam tylko taki jeden przykład w 2018 roku 

wytworzyliśmy 78 ton odpadów kuchennych ulegających biodegradacji a teraz mamy 383 tony, tak 

samo jest z niesegregowanymi odpadami komunalnymi i wiele, wiele innych tak, że to, że 

odbieramy wszystko to nie znaczy, że - tutaj zgadzam się z tym co Pani radna mówiła, że nie mamy 

też zastanawiać się co kupujemy, żeby tych śmieci było jak najmniej, bo faktycznie płacimy opłatę 

ryczałtową za każdego i gdyby każdy z nas zastanowił się jak mogę zminimalizować tą ilość śmieci 

w własnym gospodarstwie tych śmieci po prostu byłoby mniej, 400 ton wzrostu śmieci co roku to 

jest ogromna, ogromna liczba, jeżeli chodzi o wprowadzenie, wprowadzenie dodatkowo 

pojemników mam nadzieję, że, znaczy pracujemy nad tym tak, że od stycznia na pewno będzie 

zmiana, będą dodatkowe kubły, dodatkowe pojemniki na śmieci, będziemy o tym informować tak, 

żeby wszyscy mieszkańcy zdołali się w nie zaopatrzyć i będziemy starali się, żeby PSZOK jak 

najszybciej powstał, bo on również nam zminimalizuje koszty funkcjonowania gospodarki 

odpadami 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo, jeszcze proszę Radna Kamila 

Kołacka 

 

Radna Kamila Kołacka, tak ja jeszcze chciałam powiedzieć może jeśli my nie mamy pomysłu na 

edukację co zrobić to może powinniśmy zlecić jakiemuś stowarzyszeniu, jakiejś organizacji 

pozarządowej zajmującej się zero waste, żeby nam pomogli wtedy edukacja może odniosła by jakiś 

rezultat 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, że po ostatniej Komisji w Referacie Inwestycji odbyła 

się burza mózgów i praca nad tym jak edukować myślę, że pracownicy mają, wypracowali system 

edukacyjny tych, tych informacji jest naprawdę bardzo wiele i na stronach ministerialnych i innych 

tak, że będziemy starać się na bieżąco przynajmniej dwa, trzy może na pewno dwa posty 

tygodniowo informujące, edukujące z filmikami co robić z odpadami jak minimalizować ich ilość, 

bo w tej chwili to faktycznie chodzi o ilość, żeby ją zmniejszyć ilość odpadów, gdzieś toczyła się 

dyskusja, że czy ktoś wystawi 10 worków bioodpadów, czy wystawi 100 worków, przecież to nie 

ma znaczenia, bo wszystko odbiorą, no tak odbiorą tylko, że za 10 worków, my płacimy od tony a 

nie od worka, nie od niczego, tak, im więcej worków tym więcej tonażu, tym wyższa kwota 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, nie widzę więcej zgłoszeń do 

dyskusji, w takim razie zapytam, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał z przedstawionym 

projektem uchwały, nie widzę, przystąpimy w takim razie do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, 

Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLIII/304/2022 stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu 

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym Spółki działającej 
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pod firmą ZGO Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Jarocinie – Wielkopolskie Centrum 

Recyklingu; 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy  ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie proszę o podłączenie 

głosowania, bardzo proszę Pani Wójt, przed głosowaniem jeszcze 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Szanowni Państwo z tym problemem tych 499 udziałów, ten 

problem wystąpił już od 2014 roku, wtedy to gmina Zaniemyśl nabyła udziały po cenie nominalnej 

500 zł, przy czym zgodnie z wartością rynkową udziały kosztowały 610 zł, nie zapłaciliśmy za agio i 

cały problem polega na tym, że gmina Jarocin twierdzi, że te udziały zostały objęte w sposób 

nieprawidłowy, przy czym od wielu lat, bo to nie jest tylko jeden, gdzie widzimy tą różnicę w jakiej, 

w jaki sposób jesteśmy przez spółkę traktowani, ale od wielu lat zgodnie z cennikiem spółki, w 

którym jasno jest powiedziane, że żeby korzystać ze wszelkich ulg trzeba spełniać trzy warunki, po 

pierwsze, trzeba być udziałowcem należy, mieć jak gdyby uregulowane wszystkie zobowiązania w 

stosunku do spółki ZGO i trzeci, cały strumień odpadów ma być kierowany do Jarocina, my 

twierdzimy, że, czy powiedzmy sobie szczerze Jarocin twierdzi, że jednego warunku nie spełniamy, 

czyli nie mamy wszystkich zobowiązań uregulowanych dlatego, wynikających z jak gdyby tego 

objęcia udziałów, tych spornych udziałów 499 i w związku z tym że, jest w stosunku do nas 

zastosowany cennik wyższy, nie ten z maksymalnymi upustami, tylko ten cennik wyższy, na dzień 

dzisiejszy mogę powiedzieć, że na tym procederze gmina Zaniemyśl straciła 197 tys. z kawałkiem 

czyli prawie 200 tys. zł. płacimy więcej w roku, dlatego, dlaczego to wyszło, dlaczego tak jasno 

widzimy ile płacimy więcej dlatego, że został rozdzielony transport od zagospodarowania 

odpadów, transport wykonuje nam spółka śremska, zagospodarowanie spółka ZGO Jarocin i po 

prostu to widać jasno, że jesteśmy liczeni po cenniku wyższym tak jakbyśmy nie mieli, nie były 

spełnione trzy wymogi czyli na dzień dzisiejszy 200 tys. co roku więcej, tak było też w poprzednich 

latach tylko tego nie było widać, bo i transportem, i zagospodarowaniem odpadami zajmowała się 

jedna spółka, spółka śremska tylko spółka śremska obliczając przetarg również stosowała cennik 

wyższy dla Zaniemyśla taki jak Jarocin, bo tam zostały kierowane te odpady i sprawa trwa od 2014 

roku, my temu, ani ja, ani Państwo nie jesteśmy temu winni, wiemy tylko na pewno, że przez to 

płacimy dużo, dużo więcej i płacić będziemy dużo, dużo więcej, pytanie jest co dalej z tym zrobić, 

jeżeli umorzymy te udziały automatycznie będziemy traktowani po największych upustach i te 200 

tys. zostanie w budżecie Gminy, jeżeli tego nie zrobimy, czy w inny sposób nie uregulujemy Jarocin 

nadal będzie nas w ten sposób traktował, 200 tys. w tym roku, 200 tys. w przyszłym roku, kolejny 

rok jeżeli mówimy o 2014 to przecież jest jeszcze, są kolejne lata, których już zapłaciliśmy to, 

zapłaciliśmy więcej czyli podejrzewam, że w tej chwili już można to oszacować na pewnie około 

miliona złotych, których zapłaciliśmy więcej za śmieci, pytanie się rodzi takie, że skoro wiedzieliśmy 

o tym jako gmina, jako Wójt dlaczego w żaden sposób do tej pory nikt tego, nikt nie podjął 

polemiki, a przede wszystkim jeżeli Wójt nie zgadzał się z tą decyzją należało wystąpić do Sądu, 

2014 rok czy 2015 rok, na dzień dzisiejszy byśmy już mieli rozstrzygnięcie sprawy czy w sposób 

prawidłowy objęliśmy udziały, czy nieprawidłowy, nie byłoby problemu, czekanie i chowanie głowy 

w piasek powoduje tylko, że uciekają nam pewnie w tej chwili miliony za zagospodarowanie 
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śmieci, ale kto bogatemu zabroni płacić więcej i to są pieniądze, które po prostu mieszkańcy muszą 

zapłacić, sytuacja pewnie jest patowa ale, ale ani ja, ani Państwo temu nie zawiniliście, jesteśmy 

jak gdyby beneficjentami tego co pozostało po nie uregulowanej sytuacji, pytanie jest czy stać nas 

na to, żeby cały czas jeszcze więcej płacić, bo to jest jasny i czysty tutaj przekaz, zwróciłam się do 

ZGO Jarocin z pismem o to, żeby nam wyjaśnił jaka będzie sytuacja gminy po umorzeniu tego, nie 

mam jeszcze odpowiedzi oficjalnej to jest tylko projekt pisma, oficjalne pismo ma przyjść jutro i 

teraz w odpowiedzi na Pani pismo z 14 kwietnia 2022 roku w imieniu ZGO spółka ograniczoną z 

odpowiedzialnością w Jarocinie, Wielkopolskie Centrum Recyklingu z siedzibą w Witaszycach 

oświadczam co następuje, po umorzeniu 499 udziałów gminy Zaniemyśl w kapitale zakładowym 

spółki Państwa gmina dysponować będzie 137 udziałami, jednocześnie wyjaśniam, że w ZGO WCR 

nie została określona w żaden sposób minimalna liczba udziałów od jakiej przysługiwałyby pełne 

prawa z tytułu uczestnictwa w spółce, w związku z tym nie istnieje konieczność zakupu 

dodatkowych udziałów w celu uzyskania całości uprawnień do funkcjonowania jako udziałowiec 

ZGO WCR po umorzeniu wyżej wymienionych 499 udziałów, poprosiłam też o przeliczenie na stan 

aktualny jaką mamy, jakie mamy udziały, mamy 0,99% udziału w tej chwili 0,99%, po umorzeniu 

będziemy mieć 0,21 % udziału Rozdrażew, gmina Rozdrażew ma 0,17, Dominowo ma 0,47 przy 

czym gmina Dominowo w takiej samej sytuacji jak my, ta druga transza, która była większa też ma 

nieuregulowane, gmina Kotlin 0,23, gmina Sieroszewice 0,30% udziałów, Raszków 0,30% tak, że 

nie jest ważne ile tych udziałów mamy, ważne jest, żeby ta sytuacja była jasna i klarowna dla 

wszystkich powiem tak, że tak jak już było to dużo wiele razy omawiane w takiej sytuacji jak my 

było 10 gmin przy czym 6 gmin już uregulowało sprawę z Jarocinem, do uregulowania przymierza 

się gmina Zaniemyśl i gmina Krzykosy w taki sam jak, w taki sam sposób jak gmina Zaniemyśl gmina 

Krzykosy, pozostaną jeszcze dwie gminy gmina Dominowo i gmina Nowe Miasto nad Wartą , przy 

czym w rozmowach z Wójtem gminy Krzykosy no do tej pory nie byli zainteresowani dlatego, że 

nie byli w takiej sytuacji jak my, po prostu nawet gdyby uregulowali udziały, czy uregulowali ten 

stosunek z ZGO Jarocin i tak nie korzystali by z pełni swojej, swoich praw dlatego, że nie spełniali z 

trzech warunków nie spełniali dwóch więc im to było obojętne, dla nas no to był tylko, jest tylko 

ten jeden warunek nie uregulowanej sytuacji w stosunku do ZGO Jarocin, dla Krzykos to było ta nie 

uregulowana sytuacja przy czym jeszcze strumień odpadów był kierowany w inne miejsce więc już 

nie mogli z tych ulg w pełni korzystać więc dla nich to było obojętne, dla nas, my spełniamy 

wszystkie kryteria a nie byliśmy traktowani, nie korzystaliśmy z pełni ulg, które po prostu co roku 

przepłacaliśmy o 200 tys. zł., około 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, proszę Radny Tomasz Grabowski  

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, dziękuję za wyjaśnienia Pani Wójt natomiast tylko 

jednostronne wyjaśnienie Pani podała, to jest informacja ze strony ZGO Jarocin, że oni uznali, że 

źle objęliśmy udziały, to oni sobie mogą mówić tak wszyscy prawnicy stwierdzili, że zostały nabyte 

właściwie, była uchwała zarządu, kupiliśmy po nominalnej wartości w związku z czym gdybyśmy 

faktycznie w tym momencie się zastanowili czy lepiej je umorzyć, czy lepiej wywalczyć to co mamy 

w tej chwili to moim zdaniem lepiej walczyć o to co się należy to, że na dzisiaj nie ma żadnych 

gradacji rabatowych wcale nie znaczy, że za rok czy za pół roku czy za dwa lata nie będzie takiej 
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gradacji, że jeżeli posiadamy zero coś tam udziałów a ktoś inny będzie miał 2,3,4 procent będzie 

mieć być może korzystniejsze warunki, więc uważam, że tak nie do końca powinniśmy umarzać 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Radny, w tej chwili to my jesteśmy pod ścianą, będziemy, 

kto będzie na tym cierpiał mieszkańcy, bo będą płacić więcej maksymalne stawki, jesteśmy przed 

przetargiem przy czym do przetargu zresztą na koniec roku był też przetarg na zagospodarowanie 

odpadów żadna z firm do tego przetargu nie przystąpiła tak jak mówię skoro mieliśmy pewność, że 

od 2014 roku jest, mamy prawo i objęliśmy to dlaczego nikt nic nie zrobił, dlaczego jest tak długo 

trwałe zaniedbanie, które procentuje tym, że w tej chwili już pewnie można, już to w miliony, 

milion, przepłaconych pieniędzy za odpady, które zapłacili mieszkańcy, które zapłacił Pan, ja i 

wszyscy, jeżeli tak to dlaczego pozwalaliśmy jako gmina, żebyśmy to cały czas przepłacali, jeżeli jest 

spór ten spór należy rozwiązać i od 2014 roku ten spór nie został w żaden sposób rozwiązany, a 

skutkuje to tym, że płacimy dużo, dużo więcej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę ad vocem Tomasz Grabowski,  

 

Tomasz Grabowski, ma Pani rację tylko, że ktoś kiedyś zaniedbał to wcale nie znaczy, że musimy w 

tą drogą iść, możemy iść zupełnie inną drogą tak i poszukać rozwiązań, a nie patrzeć co było 

kiedyś, ktoś zaniedbał czy nie zaniedbał tylko tak naprawdę cały czas brniemy a możemy obrać 

inną drogę dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, teraz proszę o zabranie głosu 

Pana Michała Marciniaka 

 

Radny Michał Marciniak, dziękuję za udzielenie głosu, jak chciałbym dodać ze swojej strony tak, 

żeby też mieszkańcy gminy Zaniemyśl mieli taki pełen obraz tego co przedstawiła Pani Wójt 

ponieważ Pani jakby przedstawiła jedną stronę medalu, że tak naprawdę według wyliczeń płacimy 

za te śmieci więcej niż inne gminy a ja chciałbym zwrócić uwagę na fakt, iż nabyliśmy te udziały po 

kwocie nominalnej w 2014 roku za 500 zł, za sztukę i oddawanie teraz tych udziałów po tej samej 

wartości do zakładu, do Jarocina w tej samej cenie w mojej ocenie to jest działanie na niekorzyść 

gminy Zaniemyśl ponieważ biorąc pod uwagę sytuację chociażby związaną z inflacją jaka była 

wartość nominalna 500 zł w 2014 roku, a jaka jest dzisiaj, to jest diametralnie różna ponadto też 

trzeba wziąć to pod uwagę fakt, iż Jarocin nabywając od nas te udziały w kwocie 500 zł za sztukę 

on wszystko wskazuje na to, że za chwilkę sprzedaje innej gminie, sprzedając za jakieś 900, 1000 zł, 

takie są szacunki prawda tak, że to też świadczy o tym, że my uzyskując tą kwotę za te udziały już 

gdyśmy je w tym momencie oddali tak naprawdę narażamy, w mojej ocenie, budżet gminy na 

kwotę około 200 ponad 200 tys. straty, takie jest moje zdanie, a druga kwestia też się zgadzam 

tutaj z radnym Tomaszem Grabowskim , iż tak naprawdę my nie mamy żadnej gwarancji, bo z 

jednej strony zarząd spółki w Jarocinie mówi, że owszem, że w tym momencie my będziemy 

traktowani tak jak te gminy, które mają lepsze rabaty, niższy niż my w tym momencie ale to są 

tylko słowa prawda i w każdej chwili się może zarząd zmienić to może ulec zmianie poza tym też 

należy powiedzieć uczciwie, że nawet nasza Pani mecenas, która tutaj doradza Pani Wójt sama 

powiedziała na jednej z komisji, że jej zdaniem powinniśmy pójść z tą sprawą do Sądu i niech to 
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rozstrzygnie Sąd tak, że to nie jest takie wszystko klarowne i krystaliczne tak jak to przedstawia 

Pani Wójt, bo faktycznie no zgadzam się, że sytuacja jest troszkę patowa ale takie słowa były 

powiedziane przez Panią mecenas i uważam, że powinniśmy to rozstrzygnąć na stopie sądowej, 

takie jest moje zdanie dziękuję 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Radny, tak mogliśmy iść do Sądu i ten Sąd powinien być, 

odbyć się już, nie wiem, w 2014 roku czy w 2015 roku, możemy iść do Sądu jak najbardziej ale 

przez czas trwania będziemy płacić dużo, dużo więcej i druga rzecz jest taka, że nie wiadomo czy to 

wygramy, tak to jest też taka prawda, kolejną stroną medalu jest to, że żadna z firm nie 

przystępuje do przetargu na zagospodarowanie śmieci, przetarg się rozstrzygnął, nie mamy 

alternatywy, żeby te śmieci gdzie indziej dostarczać, spalarnia nieczynna, nie przyjmuje śmieci w 

Poznaniu z innych gmin, a wszystkie inne instalacje, które są będą nas traktowały na komercyjnych 

zasadach i będą nas traktowały jako po prostu komercyjny podmiot czyli tak, niczyją winą nie jest 

to, że 20 lat temu zostaliśmy przypisani do ZGO Jarocin, że zostaliśmy członkiem tego ZGO i 

zostaliśmy do nich przypisani, z tego tytułu i z tytułu bycia tutaj udziałowcem czerpiemy profity 

przez to, że te, część tych udziałów została według spółki ZGO nabyta inaczej od pozostałych 

udziałowców, bo inni zapłacili 610, to tylko kilka gmin jak gdyby w tym samym czasie zapłaciła, nie 

zapłaciła tego agio i wszystkie inne udziały jakie teraz są obejmowane nie są obejmowane po 

kwocie nominalnej tylko z agio, to był jedyny, jedyne takie miejsce, tak i pyta Pan o gwarancję, 

gwarancją jest to, że te gminy, które jak gdyby tą sytuację uregulowały już od dawna płacą, są 

kwalifikowani jako pełnoprawni udziałowcy, pełnoprawni tutaj, mogący korzystać ze wszystkich 

upustów, to jest gwarancja, a jeżeli w piśmie jest jasno napisane, że bez względu na to ile tych 

udziałów mamy nigdzie w dokumentach ZGO nie ma napisane, że trzeba mieć nie wiem 10, 1, 5, 

15%, nigdzie to nie jest zawarte, bo taki dokument mam otrzymać, Szanowni Państwo ja zrobię to 

co będzie wolą Rady, ale miałam obowiązek Państwu powiedzieć jak wygląda sytuacja i ile do tej 

pory na tym chowaniu głowy w piasek ile gmina straciła, bo to jest po prostu chowanie głowy w 

piasek od 2014 roku i trzeba podjąć jedną decyzję to na co Państwo się zdecydujecie to jest 

propozycja, na co Państwo się zdecydujecie to ja to zrobię, będziemy mieli umorzyć, będziemy 

umarzać, będziemy mieli iść do Sądu to pójdziemy do Sądu, tylko ja się tylko jednego obawiam, 

żebyśmy po, od lipca mieli, gdzie odstawiać śmieci, to jest jedyna rzecz, która mi spędza sen z 

powiek, żebyśmy po pierwszym lipca mieli gdzie odstawiać śmieci Szanowni Państwo, niczego 

więcej się nie boję, jesteśmy przygotowani na każdą ewentualność czy pójścia do Sądu, czy 

umorzenia to jest Państwa decyzja i ruch jest po Państwa stronie ja zrobię to co Państwo będziecie 

chcieli tylko co w momencie po pierwszym, po pierwszym lutego, bo do 30 mamy podpisaną 

umowę ZGO Jarocin, nie wiem czy Pani mecenas 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, ja zgadzam się z Panią Wójt, która powiedziała, 

że chodzi o to, żeby było klarownie i jasno i szkopuł w tym, że nie jest klarownie i jasno, bo jeżeli ja 

się jedyna wstrzymałam przy zmianie budżetu, bo jedyna nie rozumiałam to okej ale teraz mam 

wrażenie, że 2/3 Rady nie rozumieją o co chodzi ciągle nie jest jasno chociaż wałkujemy ten temat 

nie chyba blisko rok temu Wójt Sulanowski powiedział nam o oczekiwaniach ZGO, do tej pory 

wiele rzeczy nie zostało wyjaśnionych być może dlatego, że te argumenty właśnie brak 

argumentów merytorycznych a są tylko oczekiwania i deklaracje a na dowód tego jak to wszystko 
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jest nie jasne mogę powiedzieć, że na posiedzeniu komisji wspólnej, na której był obecny Pan 

prezes ZGO zostało powiedziane, że owszem są minimalne ilości udziałów, które powinna posiadać 

każda gmina w zależności od tego ilu ma mieszkańców więc jeżeli teraz w tym piśmie pojawia się 

inna informacja to jest dowód na to jak wiele jest niejasności 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że to znaczy, to jest tylko moje tutaj to co to co ja myślę, 

że przy obejmowaniu udziałów każda z gmin proporcjonalnie do ilości mieszkańców wykupowała 

udziały i w pewnym momencie część gmin przestała je wykupować, część gmin wykupowała ich 

więcej, bo były na rynku i chyba to wynikało z tego, że w pierwotnej fazie jak obejmowane udziały 

faktycznie te udziały były przez, przypisane do gminy tak, że gmina Zaniemyśl nie mogła kupić 

więcej tylko konkretną od ilości mieszkańców, żeby to było proporcjonalnie, żeby ci te gminy, które 

mają więcej mieszkańców wpłacały więcej i miały też większy udział w jak gdyby w całym tutaj w 

spółce, bo to było liczone proporcjonalnie później część gmin w ogóle nie obejmowała udziałów, 

tak było między innymi z gminą Środa Wielkopolska, która uregulowała te udziały dopiero 

niedawno i tak to wygląda, no to jest pismo, które dzisiaj do nas wpłynęło, co prawda jest to 

projekt tego pisma ale jutro będziemy mieli, dzisiaj to miało być podpisane ale chciałam, żebyście 

też Państwo wiedzieli jak wygląda sytuacja z tymi pytaniami, które też Państwa nurtowały, taka 

jest odpowiedź spółki dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, teraz proszę Radnego Pawła Kurpika 

 

Radny Paweł Kurpik, dziękuję Panie Przewodniczący za głos, moje zdanie jest takie same jak było 

za Komisarza Sulanowskiego, był czas, żeby się dogadać, cała Rada była za tym, że jesteśmy na 

prawie, bo prawidłowo nabyliśmy udziały, ja byłem wtedy przeciwko i teraz też również jestem 

przeciwko, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, jeszcze poproszę Radnego Marka Stroiwąsa o 

zabranie głosu  

 

Radny Marek Stroiwąs, ja tylko chciałem powiedzieć parę słów, znaczy wiadomo sprawa nie jest 

łatwa, nie jest jasna ale my jako Radni powinniśmy patrzeć na to co jest teraz, co jest aktualnie, jak 

możemy zrobić, żeby te śmieci były dla mieszkańców jak najtańsze i myślę, że umarzając te udziały 

jesteśmy w stanie dogadać się z Jarocinem no i to w jakiś sposób pozytywnie wpłynie na cenę tych 

śmieci i nie pójdą one do góry tylko no tyle co możemy zrobić, żeby te śmieci były jak najtańsze dla 

mieszkańców, no tyle możemy zrobić a nie możemy gdybać co będzie za rok, za dwa, za pięć, bo 

tego nie wie nikt, możemy wiedzieć to co jest teraz i w tej chwili, a wiem, że jeśli te udziały zostaną 

umorzone to ZGO Jarocin naliczy nam upusty, których do tej pory nie mamy dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, dobrze czy ktoś jeszcze z Państwa 

Radnych, nie widzę zgłoszeń, w takim razie drodzy Państwo zapytam czy ktoś z Państwa Radnych 

nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, proszę o podłączenie 

głosowania, dziękuję bardzo 
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Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym Spółki działającej pod firmą ZGO 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Jarocinie – Wielkopolskie Centrum Recyklingu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (7) 

Tomasz Grabowski, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała nie została podjęta 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze proszę Państwa czyli będziemy płacić więcej i to no trzeba 

jasno powiedzieć tak, może bez komentarza 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, przejdziemy do kolejnego 

podpunktu, jeszcze mamy dyskusję tutaj poproszę Radnego Tomasza Grabowskiego 

 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, Pani Wójt to, że będziemy płacić w tej chwili więcej 

wcale nie znaczy, że nie wygramy tego co mamy wygrać tak i taki komentarz akurat tu był trochę 

nie w porządku szczególnie, że wiedząc, że prawnicy nawet mówią, że jesteśmy, że mamy dobrze 

objęte udziały warto o te udziały walczyć 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, tak Panie Radny tylko ja obawiam się tylko jednego, że po 

pierwszym, po pierwszym lipca, gdzie nasze odpady będą trafiały dlatego, że startujemy, będzie 

przetarg i Panie Radny co zrobimy ze śmieciami 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę jeszcze o zabranie głosu Radnego Bartosza 

Biskupa 

 

Radny Bartosz Biskup, ja chciałem powiedzieć dokładnie to samo co przed chwilą powiedziała Pani 

Wójt co zrobimy w momencie kiedy Jarocin nie wystąpi do tego przetargu, jakie inne rozwiązania 

mamy, nie mamy żadnych rozwiązań i gdzie mieszkańcy będą te odpady mieli odbierane, przez 
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kogo i dokąd będą dostarczane, podamy sobie wzajemnie swoje adresy dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, jeszcze ad vocem Tomasz 

Grabowski proszę  

 

Radny Tomasz Grabowski, odniosę się do tego co powiedział Radny Stroiwąs, nie ma co gdybać 

pierwszy lipca dopiero będzie, tak, zajmujmy się tym co w tej chwili jest do zrobienia 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, jeszcze mam jeden głos, proszę Marek Stroiwąs 

 

Radny Marek Stroiwąs, czyli bez gdybania wiemy, że na pewno od 1 lipca te śmieci będą jeszcze 

droższe dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję jeszcze proszę Radny Michał Marciniak 

 

Radny Michał Marciniak, to jak tak się wszyscy utwierdzamy w tym, że wszystko wiemy co będzie 

od 1lipca to ja tylko też chciałem powiedzieć, że na pewno na ten moment nikt z mieszkańców 

gminy nie zarzuci nam jako Radnym, że sprzedaliśmy, oddaliśmy tak naprawdę udziały, które 

nabyliśmy 8 lat temu po kwocie dużo niższej niż była ta wartość nominalna 8 lat temu, to jest 

Szanowni Państwo to był pretekst do tego, żeby posądzić nas o niegospodarność tak i tym też 

trzeba powiedzieć jasno i otwarcie, żeby mieszkańcy mieli tego świadomość, bo to nie jest tak, że 

my sprzedajemy czy oddajemy raz, tak, a tak naprawdę za chwilkę to co powiedział wcześniej też 

Radny może być taka sytuacja, że liczba mieszkańców gminy Zaniemyśl będzie się powiększała i to 

było powiedziane przez prezesa na spotkaniu, że jeżeli będzie proporcjonalnie więcej mieszkańców 

w gminie Zaniemyśl to my tylko udział powinniśmy mieć, a my w tym momencie tak naprawdę 

70,80% udziałów oddajemy po kwocie, po której nabyliśmy 8 lat temu, to jest tak Szanowni 

Państwo jakbyście w 2014 roku kupili działkę u notariusza, zapłacili za nią 30 zł za metr 

kwadratowy, 1000 metrów 30 tys. zł i dzisiaj, gdzie wartość rynkowa byłaby 200 tys. ktoś by kazał 

wam oddać za 30 tys., pytam się w imię czego, nabyliście ją uczciwie u notariusza notarialnie 

nikogo nie wprowadziliście w błąd, nikogo nie okłamaliście tak, że dlaczego macie działać na swoją 

niekorzyść a my w tym momencie dlaczego mamy działać na niekorzyść gminy Zaniemyśl, bo to 

jest jawne działanie na niekorzyść, tak to Szanowni Państwo wygląda, trzeba powiedzieć prawdę, 

to są udziały nabyte uczciwie 8 lat temu, w cenie nominalnej 500 zł, wszystko było załatwione u 

notariusza a dzisiaj gmina Jarocin żąda, żebyśmy to jej oddali po czym następnego dnia sprzeda za 

tysiąc złotych innej gminie i się wzbogaci o 100%, jest to w porządku, w mojej ocenie absolutnie 

nie, dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję poproszę jeszcze ad vocem Marek 

Stroiwąs 

 

Radny Marek Stroiwąs, czyli rozumiem, że to, że od kilku lat płacimy 200 tys. rocznie za śmieci 

więcej to jest w porządku i to jest gospodarność, dziękuję 
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Radny Michał Marciniak, jeżeli mogę Panie Radny Stroiwąs, na jakiej podstawie Pan to wyliczył, bo 

wcześniej na komisji było mówione, że tak naprawdę nie jesteśmy w stanie tego oszacować, to są 

też nasze jakieś symulacje i gdybania, bo to załatwia Śrem, Pani Wójt też mówiła, że w stu 

procentach tego nie jesteśmy w stanie oszacować 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, jesteśmy w stanie oszacować dlatego, że to jest kalkulacja Śremu, 

kalkulacja ilości śmieci po cenach, które Jarocin, do którego, do Jarocina dla gminy Zaniemyśl jest 

przewidziana ta cena, tak, że to nie jest tak Panie Radny, że spółka, która jest spółką komercyjną 

będzie stosowała dla gminy Zaniemyśl jakąś niższą taryfę niż tą, którą będzie, którą od niej żąda na 

wjeździe na składowisko ZGO Jarocin, bądźmy realistami to jest komercja więc nikt mniej nie 

zapłaci, tak, na dzień dzisiejszy rok 2021 pokazał nam ile płacimy więcej, płacimy więcej 200 tys. zł 

za zagospodarowanie odpadów i płaciliśmy to w poprzednich latach dlatego, że ceny były ustalane 

na podstawie takiego samego cennika, może nie cennika ale zasad, bo cennik się zmienia jak 

zmieniają się ceny za wywóz odpadów ale one zawsze były dla gminy Zaniemyśl wyższe i nigdy 

Zaniemyśl nie korzystał z pełni upustów 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przepraszam ja tylko chciałem Państwu 

przypomnieć, że głosu udziela przewodniczący i zamierzam tą dyskusję za chwilę zakończyć, 

ostatnie zgłoszenia Kasia i Tomek jako ad vocem, Kasia ad vocem później Tomek, i myślę, że to już 

wszystko zostało powiedziane 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, nie jest wcale powiedziane, że to, że gdyby Śrem płacił do Jarocina 

mniej to mniej kasował od gminy Zaniemyśl to jest kolejne gdybanie, zastanawiajmy się co będzie i 

jak rozwiązać problem teraz, a nie co było 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze proszę teraz jeszcze ad vocem Michał 

Marciniak, ostatni raz 

 

Radny Michał Marciniak, ja tylko chciałem dodać, że sytuacja wyglądałaby zupełnie inaczej, gdyby 

zarząd w Jarocinie by się określił, że nawet gdybyśmy teraz będąc stratni byśmy oddali po tej cenie 

nominalnej te nasze udziały oni nam gwarantują, że przez 10 lat będziemy traktowali na 

warunkach preferencyjnych tak jak cała grupa zakupowa tak naprawdę oni nam takich gwarancji 

nie dają, bo to są puste słowa za chwilkę może się zmienić zarząd i sytuacja będzie wyglądała tak 

do tej pory, a udziałów nie będziemy mieli dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję zamykamy ten punkt przechodzimy do 

kolejnego punktu 

 

5) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/238/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 18 

sierpnia 2021 r. w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl przedstawił Pan 

Bartosz Biskup, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo czy są pytanie do przedstawionego 

projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XXXVI/238/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 18 sierpnia 2021 r. w sprawie 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (1) 

Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, Uchwała nr XLIII/305/2022 stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś w Państwa Radnych chciałby zabrać głos 

bądź z Państwa Sołtysów, mamy zgłoszenie, Radna Katarzyna Gomułkiewicz bardzo proszę 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, żeby było krótko to ja tylko może zgłoszę taką myśl pod rozwagę 

nie oczekując żadnej odpowiedzi, tu wiemy z informacji z OPS-u przekazanej nam przez Panią 

Wójt, że na terenie gminy Zaniemyśl zamieszkało około 300 uciekinierów wojennych, oni się 

przemieszczają, natomiast część z nich być może, a może nawet i prawdopodobnie zostanie tutaj, 

chce tutaj zostać wiadomo, że nie będą chcieli zostać w takich miejscach zbiorowego pobytu jak są 

teraz Schronisko Szkolne czy ośrodki wypoczynkowe no, bo nie da się urządzić sobie domu w 

takich miejscach no i zastanawiam się właśnie w tym kontekście nad naszymi gminnymi 

pustostanami czy to jest w porządku, że one ciągle jeszcze są puste i czy nie można by ich 

doprowadzić do używalności i udostępnić dziękuję, dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, bardzo proszę Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, jeżeli chodzi o nasze gminne pustostany to one oczekują na 

zasiedlenie, mamy już w tej chwili wyrok Sądu gdzie mamy 5 osób do zasiedlenia, 5 - cio osobową 

rodzinę więc pytanie tylko jest kiedy oni się wprowadzą, jeżeli chodzi o te dwa mieszkania przy 
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szkole podstawowej one są w tej chwili niezdatne, czynimy starania, żeby to mieszkanie ze 

względu na brak centralnego ogrzewania można wykorzystać jako letniaki przy czym jedno jest tak 

zdewastowane, że praktycznie się nie nadaje do użytkowania, czynimy starania, żeby przede 

wszystkim doprowadzić do budynku gaz i wtedy już zacząć remontować tak, że do budynku 

komunalnego, do mieszkania komunalnego w Jeziorach Wielkich został doprowadzony dopiero 

niedawno prąd, bo nie było tam licznika więc na razie te mieszkania są takie jakie są, jedno z 

mieszkań również jak gdyby jest zarezerwowane, może dla skończonej sprawy, która była, która 

toczyła się w Sądzie w Środzie, jeżeli chodzi o lokal dla, też lokal zastępczy tak, że tak naprawdę 

zostały nam dwa mieszkania, zostało nam mieszkania socjalne do zagospodarowania w Jeziorach 

tak naprawdę rzecz biorąc i to są mieszkania takie, które są lokalami socjalnymi i jedno jest 

interwencyjne, więc to jest, to jest tyle tak, że nie mamy tych pustostanów tak naprawdę i nie 

wiadomo ile 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, ja jeszcze Państwu radnym 

chciałem powiedzieć, że tu na mojej ręce spłynęło zaproszenie, które tam puściłem, dyrektor oraz 

grono pedagogiczne i uczniowie Szkoły Podstawowej w Śnieciskach mają zaszczyt zaprosić Radnych 

Gminy Zaniemyśl na uroczystość z okazji 231 rocznicy uchwalenia Konstytucji 3 Maja, która 

odbędzie się 29 kwietnia, to jest piątek, o godzinie 17:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w 

Zaniemyślu, Pani Wójt w informacji już też zapraszała wszystkich mieszkańców tak, że serdecznie 

zapraszamy, i jeszcze mamy kogoś w dyskusji, Rady Tomasz Grabowski, bardzo proszę 

 

Radny Tomasz Grabowski, tak, bo nie skończyliśmy dyskusji na temat uchodźców, bo wiem, że 

mamy chodź tu w schronisku, komplet, wiem, że gmina podpisała umowę na utrzymanie tych 

uchodźców i wiem też, że ustawa przewiduje tylko 60 dni na takie właśnie działania, co w sytuacji 

kiedy tak naprawdę skończy się te 60 dni to czy my mamy jakiś plan awaryjny, czy dodatkowy 

budżet, czy możemy relokacje tych ludzi zrobić 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, tak faktycznie mamy podpisane, znaczy nie nawet, nie mamy 

podpisanej, bo nie mamy umowy, mamy tylko jak gdyby nakaz pieniędzy też chyba do tej pory 

nam nie przekazano, do 9 maja Starosta zgłosił się z propozycją, może nie tyle Starosta ale służby 

Starosty zgłosiły się z propozycją, żeby napisać wniosek o przedłużenie działalności naszego 

schroniska tutaj po rozmowie z Panią kierownik schroniska będziemy takie pismo wystosowywać, 

bo, żeby przedłużyć, przedłużyć działalność miejsca dla uchodźców 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby 

zabrać głos, bardzo proszę podejść do mikrofonu tak 

 

dzień dobry, Grala Grzegorz Sołtys wsi Czarnotki, jak już się tak zapraszamy, ja reprezentując 

zarząd OSP Czarnotki, chciałbym zaprosić Państwa Radnych i Sołtysów na Dzień Strażaka, który 

organizujemy w Czarnotkach, w dniu 7 maja, o godzinie 13:30, Dzień Strażaka rozpocznie się 

przemarszem orkiestry potem będzie msza polowa, atrakcje dla dzieci i inne, zakończy się zabawą 
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taneczną tak, że zapraszam Państwa serdecznie, mam nadzieję, że pogoda dopisze i dziś 

symbolicznie chciałem wręczyć zaproszenia do Pani Wójt i dla Pana Przewodniczącego i dla reszty 

Państwa też zaproszenia są w przygotowaniu, zostaną przekazane dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękujemy bardzo za zaproszenie i jeszcze proszę 

Radna Jolanta Jóźwiak 

 

Radna Jolanta Jóźwiak, chciałam się zapytać jak wygląda teraz sprawa dworku szwajcarskiego, bo 

właśnie nie, nie słyszałam na ostatniej sesji nie byłam, wiem, że w budżecie są przeznaczone środki 

tam koło chyba 160 tys. na realizację odtworzenia ale też nie wiadomo nam jak właśnie się toczą 

sprawy tam właśnie zwrot tego zniszczenia tego domku szwajcarskiego tak, że chciałabym jakąś 

krótką informację 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, sprawa z końcem, sprawa dworku szwajcarskiego jak gdyby trafiła 

ponownie do Sądu w grudniu pomimo jak gdyby deklaracji ze strony Powiatu Średzkiego i 

wstępnych, wstępnego porozumienia się deklaracje złożone tutaj jeszcze między innymi w 

Zaniemyślu przez zarząd i Radę Powiatu nie zostały wykonane czyli miała być przekazana dotacja 

dla gminy Zaniemyśl na remont, na remont dworku był też, był też poproszony, była też 

poproszona spółka PCI o przygotowanie kalkulacji tych wszystkich kosztów jakie, jakie się spółka 

domaga od gminy Zaniemyśl za pozostawione mienie również żadna informacja z tego tytułu do 

nas nie wpłynęła w związku z tym mediacje w mojej ocenie też ocenie tutaj Radców Prawnych 

prowadzącą sprawę były bezsensowne, bo to było jazdy do Poznania, wynajmowanie, płacenie za 

mediatora, płacenie kosztów radcy prawnego z Kancelarii Ziemski, a tak naprawdę było tylko to 

przedłużanie i przedłużanie sprawa trafiła do Sądu i w tej chwili trwają prace, znaczy czekamy na 

ustalenie rozprawy i i dalsze, dalsze postępowanie, mogę tylko powiedzieć, że w międzyczasie 

miałam taką kurtuazyjną wizytę Starosty i Wicestarosty, żeby powrócić do mediacji wiecie Państwo 

na pewno, że sesja Powiatu Średzkiego była bardzo burzliwa jeżeli chodzi o dworek szwajcarski i na 

tej sesji przegłosowano 400 zł dla gminy Zaniemyśl, 400 tysięcy, 400 tysięcy pomocy dotacji dla 

gminy Zaniemyśl na renowację tego dworku usłyszałam tam, że Wójt Gminy Zaniemyśl zrobiła 

sobie kosztorys jaki chciała tak, że wyremontuje za to ten dworek nie wiadomo w jakich luksusach, 

a Powiat tylko zdemontował płyty kartonowo-gipsowe, które niesłusznie Wójt Gminy Zaniemyśl 

nie prawidłowo, jest niezgodnie z projektem Wójt Gminy Zaniemyśl tam zamontował no może i nie 

zamontował ich prawidłowo i niezgodnie z dokumentacją i niezgodnie z pozwoleniem ale w tej 

chwili gmina Zaniemyśl dysponuje już zatwierdzonym przez konserwatora ale także przez Starostę 

Powiatu Średzkiego projektem budowlanymi projektem konserwatorskim, i kosztorys nie zawiera 

nic więcej co jest zatwierdzone tymi dokumentami więc ja sobie nic nie wymyśliłam, to jest 

kosztorys, który jest zatwierdzony przez Konserwatora i projekt budowlany jest zatwierdzony przez 

Starostę Średzkiego, a że nie możemy odtworzyć tego jak to zostało zrobione w 2016 roku no nie 

możemy nikt z nas przy zdrowych zmysłach nie pozwoli takiemu zabytkowy być obłożony płytą 

kartonowo-gipsową, to się wydarzyło raz i nie może się powtórzyć, a że zostało obłożony płytą 

kartonowo-gipsową to wiemy, Szanowni Państwo jak pogrzebiecie w Internecie to zobaczycie jaki 
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był przetarg i co tam zostało w tym, w tym zrobione, ale my nie możemy tego zrobić, musimy to 

odtworzyć zgodnie z duchem czasu i zgodnie ze sztuką, i kosztorys opiewa tylko na to co jest w 

pozwoleniu zatwierdzonym zresztą dokumentem Starosty Średzkiego 

 

Radna Jolanta Jóźwiak, jeszcze chciałam Pani Wójt, że będziemy czekać na rozstrzygnięcie właśnie 

kto pokryje koszty tego odtworzenia, czy my jako gmina, będziemy już coś działać w związku z tym, 

że zarezerwowaliśmy te środki w budżecie 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak, że te 130 tys. to jest niewielka kwota, która, czy 

160100 zł to jest niewielka kwota na razie powiem tak, że czekam na pismo Zarządu Powiatu 

Średzkiego z propozycją podjęcia mediacji i przyjęcia tej dotacji, reszta dotacji ma być przekazana 

w przyszłym roku tak żebyśmy mogli dokładając jakiś nasze środki już w tym roku ogłosić przetarg i 

ewentualnie zacząć po sezonie prace remontowe przynajmniej w jakimś zakresie i dokończyć je w 

przyszłym roku ale na razie czekam na jakąkolwiek informację pisemną, bo taka miała przyjść no 

nic się nie dzieje w tej sprawie, gmina Zaniemyśl nie zasypia gruszek w popiele też złożyliśmy 

wniosek do Ministra Kultury o dotacje na renowacje tego zabytku czy ją dostaniemy nie umiem 

powiedzieć to jest czekanie na, czekanie na decyzję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś pytania w 

wolnych głosach i wnioskach, nie widzę w takim razie przejdziemy do ostatniego punktu, 

zamknięcie sesji 

 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam 43 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za udział i do widzenia 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Jerzy Grześkowiak 

 

  

  

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 
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